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W odpowiedzi na interpelację nr 146/2019 w sprawie zwiększenia ilości kursów 

autobusu linii nr „7” w godzinach rannych i popołudniowych uprzejmie informuję, że autobusy 

linii nr „7” realizują połączenie wykonywane w ramach porozumienia międzygminnego 

zawartego z Gminą Lubenia, regulującego kształt siatki połączeń obejmujący rozkład jazdy. 

Niemniej jednak, planuje się scalenie kursów omawianej linii z kursami linii nr „12”. 

Konsekwencją tego zabiegu będzie rozkład jazdy dopasowany do potrzeb mieszkańców osiedli 

Drabinianka i Budziwój oraz sołectwa Siedliska, którego obsługę zapewnią autobusy klasy 

MAXI (11-12 m) a także MEGA (13-15 m oraz 18 m - przegubowe). 

 

 

Z poważaniem, 

 

 

 

        Zastępca Prezydenta 

          Miasta Rzeszowa 

                     (-) 

          Marek Ustrobiński 
           (Podpisane bezpiecznym podpisem elektronicznym) 

 
 


